



上海金纬机械（集团）有限公司副总经理——陈建龙（左）与宾士费尔德工程公司首席执行官——Stephen Tarsa握手。中间是韦兰得国际有限公司董事长——冯维屏

**Jianlong Chen, vice general manager of Shanghai Jwell Machinery (left) shakes hands with Binsfeld CEO Stephen Tarsa. In the centre is Anthony Feng chairman of distributor Welantech International**

# BINSFELD公司再次取得成功

在2010年中国国际纺织机械展览会暨ITMA亚洲展览会上，Binsfeld工程公司签署了有史以来的第二大订单——1000台RT300 TempTrak旋转温度传感器。本周该公司再次取得成功，收到同一客户的相同订单——上海金纬机械（集团）有限公司。

RT300系列产品配备数字化传感器和控制器接口电路，而且其感应电源和数据传输方案完全非接触。所有组件可互换，并可根据需要调整系统

功率等级。可提供适用于一至四个RTD信号的机型。

Binsfeld公司首席执行官——Stephen Tarsa说：“上海金纬机械（集团）有限公司已经向本公司又确认了一个大单，我们深感荣幸。这个最新的定购协议证实了六年来公司营造的诚信和相互尊重。”

Binsfeld公司在中国由韦兰得国际有限公司代理。

## REPEAT SUCCESS FOR BINSFELD

At ITMA Asia + CITME 2010 Binsfeld Engineering signed its second-largest order ever for 1,000 of its RT300 TempTrak rotary temperature transmitters – and this week it has repeated that success with an identical order from the same customer, Shanghai Jwell Machinery (Group) Co Ltd.

The RT300 series has digital transmitter and controller-interface circuits and its inductive power and data-transfer scheme is entirely non-contact. Components are interchangeable and will adjust power levels as required. Models are available to accommodate from one to four RTD signals.

Binsfeld CEO Stephen Tarsa said: “We are honoured that Shanghai Jwell has placed another substantial order with Binsfeld Engineering. This latest purchase agreement underscores the trust and mutual respect our companies have developed over the past six years.”

Binsfeld is represented in China by Welantech International Co Ltd.

### Sustainable innovation leads the way to the future

The drive towards sustainability in the entire textile and garment value chain is increasingly integrated with enlightened business practices, and innovative technology holds the key to environmental sustainability.

ITMA has been the world's most established textile and garment machinery exhibition since 1951. Over the years, it has been a catalyst for change and competitiveness for the industry.

ITMA 2015 will continue to be the global marketplace and one-stop sourcing platform for:

- emerging trends and innovative solutions
- acquiring new knowledge and best practices
- establishing strategic relationships with industry leaders

Master the future at ITMA 2015 – the largest international business and technology solutions platform for the textile and garment industry.

Visit us at Hall E7 Booth C12.

master the art of  
sustainable  
innovation



12-19 NOVEMBER 2015 • FIERA MILANO (RHO) • MILAN, ITALY

Innovating  
the past

Mastering  
the present

Sustaining  
future  
development

Show Owner



CEMATEX  
T: +44 7967 477305  
E: info@cematex.com

Organiser



MP International Pte Ltd  
T: +65 6393 0224  
E: info@itma.com

CEMATEX Associations

- ACIMIT (Italy)
- AMEC AMTEX (Spain)
- BTMA (United Kingdom)
- GTM (Netherlands)
- SWISSMEM (Switzerland)
- SYMATX (Belgium)
- TMAS (Sweden)
- UCMTF (France)
- VDMA (Germany)